

6天5晚 当季水果采摘~大湾区精致美食之旅



行程特色

- ✓ 赠.独家升级:【6月中旬至7月中旬是荔枝成熟季节,荔枝采摘体验并赠送每人1KG岭南佳果-荔枝!】
- ✓ 特别赠送:【地王大夏,含门票观光,顶层69层,楼高384米,鸟瞰深圳和香港城市景观的最佳地点!】
- ✓ 打卡湾区名景:【罗西尼钟表博物馆】中国钟表业的“华为”+【咀香园饼文化博物馆】百年民族品牌
- ✓ 湾区美食:黄妈妈金牌私房菜+佛跳墙宴+驰名中山石岐乳鸽宴+烧排骨“跳舞鸡”宴

第一天 吉隆坡 → 澳门 珠海

机上用餐

星城大酒店或同级4★

飞往澳门。抵达后前往珠海,送往酒店

第二天 珠海 顺德 广州

早/午/晚餐

白云机场丽呈睿轩酒店或同级4★

【*望桥驿站】眺望港珠澳大桥;【*乘特色小艇游逢简水乡】绕村居水道逾10公里,两岸古屋古树交错,石板街道纵横,堪称岭南水乡一绝,被誉为“广东周庄”“广东的世外桃源”;【大良金榜牛乳街】网红小吃街,闻名海内外的顺德双皮奶起源地,“大良牛乳”原材料之水牛奶的原产地;【*珠江夜游】船游珠江广州核心河段欣赏夜景,欣赏广州塔、海心沙、广州大桥、猎德大桥、星海音乐厅、海印桥、花城广场、璀璨夜景。

第三天 广州 番禺 深圳

早/午/晚餐

宝轩酒店或同级4★

【海心桥】亚洲最大跨江人行天桥;【花城广场】新广州的最佳观景台,被誉为“城市客厅”;外观【广州塔·小蛮腰】(不含上塔费),外观珠江新城【双子星塔】;【海心沙公园】;【壹马服装广场】自由购物,广州最繁华的商业中心区【*北京路商业步行街】自由购物,前往番禺游览【沙湾古镇】

第四天 深圳

早/午/晚餐

宝轩酒店或同级4★

打卡最美网红书店【钟书阁】;【地王大夏】鸟瞰深圳和香港城市景观的最佳景点;【东门步行街】深圳历史悠久的商业区。

第五天 深圳 中山 珠海

早/午/晚餐

星城大酒店或同级4★

前往中山游览【孙中山故居纪念馆+中山故居+中山纪念馆】【咀香园饼文化博览馆】。

【情侣路】【渔女雕像】珠海市的象征;【野狸岛】【日月贝】;参观【罗西尼钟表博物馆】前往【*拱北地下商场】珠海有名的购物景点喝各式美食之打卡地。

第六天 珠海 澳门 → 吉隆坡

早餐/机上用餐

指定时间送往机场乘搭航班返回吉隆坡。

【风味餐:烧鸭宴、客家宴、黄妈妈金牌私房菜、石岐乳鸽宴(每人一只乳鸽)、大树头森林烧排骨+跳舞鸡品牌宴、烤奶猪宴】

购物站	养生馆、珠宝、丝绸、乳胶	
*指定项目	广州珠江夜游+特色小艇游逢简水乡+望桥驿站+拱北地下商场+珠海佛跳墙宴	收费(人民币) 每人550元

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。
(由于是团体,所有团友务必要随团游览指定的购物站并参观,没兴趣的客人可以抱着观光为主的心态并耐心等待,以免发生冲突。
若不进站团费将有所提高,请多多包涵。)

Tour Code: 6MZSC-rv

Updated: 02 APR 2025



神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 ☎ 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 ☎ 016-5500578

6D5N SEASONAL FRUIT PICKING

Guangzhou ♦ Shenzhen ♦ Shunde ♦ Zhuhai ♦ Zhongshan



Highlights

- ♦ **Free. Exclusive upgrade:** [From mid-June to mid-July is the lychee season, experience lychee picking and give each person 1KG of Lingnan's best fruit - lychee!]
- ♦ **All New Scenic Areas** — Diwang Daxia, including sightseeing tickets, the top floor 69 floors, 384 meters high, the best place to overlook the city landscape of Shenzhen and Hong Kong!
- ♦ **Famous Enterprises** — Rossini Clock Museum + Juxiangyuan Bakery Museum
- ♦ **Gourmet** — Madam Huang's Signature Secret Recipe, Fotiaoqiang, Zhongshan Shiqi Squab Feast , Grilled Pork Ribs Dancing Chicken Feast

DAY 1

KL → Macau → Zhuhai

MOB

Star City Hotel or Similar4★

Flight to Macau. Transfer to Zhuhai. Check in Hotel.

DAY 2

Zhuhai → Shunde → Guangzhou

B / L / D

Baiyun Airport Rezen Hotel or Similar4★

[*Wangqiao Station] overlooking the Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge; [*Fengjian Water Town with a special boat] A unique watertown in Lingnan with waterway of more than 10 km long, antique houses and trees staggering on both sides of the river, and criss-crossed stone streets. [Daliang Jinbang Milk Street] Internet celebrity snack street, the origin of Shunde Double Skin Milk, which is famous at home and abroad, and the origin of buffalo milk, the raw material of "Daliang Milk"; Transfer to Zhuhai [*Pearl River Night Cruise]. When night falls, the bright lights on both sides of the river are reflected on the river, and the light ripples along with the river.

DAY 3

Guangzhou → Panyu → Shenzhen

B / L / D

Century Plaza Hotel or Similar4★

[Haixin Bridge] Asia's largest cross-river pedestrian bridge; [HuaCheng Square] the best observation deck in New Guangzhou, known as the "city living room"; appearance [Canton Tower] (excluded tower entrance fee), appearance of Zhujiang [Twin Star Towers]; [Haixinsha Park]; [Beijing Pedestrian Street] ; Panyu visit [Shawan Ancient Town]

DAY 4

Shenzhen

B / L / D

Century Plaza Hotel or Similar4★

[Happy Harbor] where bays, green spaces and the city are organically integrated to create a diverse and complex urban park. Check in at the most beautiful online celebrity bookstore [Zhongshuge]; [Diwang Building] The best spot to overlook the urban landscape of Shenzhen and Hong Kong; [Dongmen Pedestrian Street] Shenzhen's historic commercial district.

DAY 5

Shenzhen → Zhongshan → Zhuhai

B / L / D

Star City Hotel or Similar4★

Go to Zhongshan to visit [Sun Yat-sen Former Residence Memorial Hall + Sun Yat-sen Former Residence + Sun Yat-sen Memorial Hall] [Zui Xiangyuan Cake Culture Expo]. Lovers Road] [Fisher Girl Statue] the symbol of Zhuhai City; [Yeli Island] [Sun and Moon Shell]; visit [Rossini Clock Museum] and [*Gongbei Shopping Mall] famous shopping attraction in Zhuhai.

DAY 6

Zhuhai → Macau → Kuala Lumpur

B / MOB

Transfer to the airport at the designated time for your flight back to Kuala Lumpur.

[Special meals: roast duck banquet, Hakka banquet, Huang Mama's gold medal private dish, Shiqi pigeon banquet (one pigeon per person), Dashutou forest roasted pork ribs + dancing chicken brand banquet, Roasted Pig Feast]

Shopping	Herbal medicine promotion centre, Jewelry & jade , Silk & Latex daily , Bamboo charcoal		
*Compulsory Tour	Guangzhou Pearl River Night Cruise + Distinctive-boat Riding at Fengjian Watertown + Wangqiao Scenic Lookout + Gongbei Port Plaza + Zhuhai Buddha's Temptation Feast		Fee (RMB) RMB550 Per Pax
Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

As a group, all members are required to visit the designated shopping stations together. Those who are not interested, kindly be patient and based on the mindset of sightseeing, in order to avoid any conflicts. If you do not enter the station, tour fee might be increased.

Tour Code: 6MZSC-rv

Updated:02 APR 2025



神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

03-21430288 016-5500590/529



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

03-2148 8448 016-5500578